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Notat 
 Langemyr skole og 

ressurssenter 

 

 

Til: 

 

Referatet sendes deltagerne og skolens foresatte og ansatte på epost, og publiseres 

på skolens hjemmeside 

Fra: Turid Fløystad, rektor/virksomhetsleder. Sekretær for SU/MVU. 

           

 

 

 

Korrigert referat fra SU/MVU-møte på Langemyr skole og 

ressurssenter 11.04.25  
 

Korrigering av ny tittel på Medvirkningsutvalg MVU, og misforståelser i kommunikasjon/referat ang 

3-punkt og 5-punktsseler i sak 4 

 
Til stede: Bjørn Holter og Hilde Lundal (tillitsvalgte), Lene Langemyr (politiker), Kristine Midstue 

Fidje (FAU) på telefon, Urte Lukosiute (elevråd) med Liv Aaberge som støtte, Vivian Ausland og 

Ann-Kristin Vaksdal Aas (avdelingsledere/stedfortredere for rektor).  

Forfall: Ole Einar Korsnes Skogli (elevråd), Monica Anita Thomsen (FAU), Turid Fløystad (rektor).  

 

Saksliste og referat:  

 

Sak 1: Samarbeidsutvalg SU skal omgjøres til Medvirkningsutvalg MVU. 

• Dette tas til etterretning.  

 

Sak 2: Forskrift om skoleregler og skoledemokrati. 

• Formålet er å bidra til at elevene i Grimstad skolen har et trygt og godt skolemiljø som gir et 

godt grunnlag for læring, samt skaper trygghet, inkludering, trivsel, respekt og toleranse.  

• De nye reglene ble gjennomgått i møtet og hadde vært tatt opp i elevråd og lederteam. 

• Elevrådet v/Ole hadde skriftlig innspill angående forbud mot mobilbruk og bruk av sykkel på 

skolens område i skoletiden. Det er et ønske fra elevrådet om at skolen kan gjøre unntak, 

spesielt med telefonbruk til/fra skolen i drosjen. Det er også ønske om å kunne bruke 

sykkel/el-sparkesykkel og lignende på skolens område, innenfor avgrensede tider og 

steder. Skolen kan lage egne regler om oppbevaring av privat mobiltelefon eller annen 

teknologi. Få elever har med seg IPad ol. hjem, det er ikke en stor problemstilling her på 

Langemyr skole. Deltagerne i møtet var også enige om at rektor kan gi dispensasjon fra 

forbud mot våpen og våpenlignende gjenstander, for bruk av luftgevær eller paintball i 

enkelte arrangementer utenfor skolens område. (se tillegg til referatet under) 

 
Sak 3: Informasjon fra skolen. 
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• Det blir en egen feiring 16. mai på Langemyr skole, program sendes ut senere. 

• Det er påmelding til 17. mai toget i Grimstad på Visma for å representere Langemyr skole 

og ressurssenter. I Birkenes kommune er også Langemyr skole representert. Toget i 

Grimstad blir som det alltid har vært, selv om skoleansatte ikke deltar fordi det er politisk 

vedtatt kutt i kostnaden til dette. 

• Det må avventes med tilsetting ang. miljøveiledere og miljøarbeidere. Vår rolle på skolen 

nå, er at vi ønsker å ha med våre gode folk videre. Lene Langemyr tar dette videre, og vi 

får en avklaring ila dagen. (se tillegg til referatet under) 

• FAU har sendt spesifikke saker til rektor. Det må bli bedre rutiner på dette, status på om 

ting blir avklart eller ikke avklart. FAU ønsker en tilbakemelding uansett. (se tillegg til 

referatet under) 

 4: Eventuelt. (se tillegg til referatet under) 

• Fra FAU: Referat fra møtet med eierkommunene.  Hva er status på dette møtet? Skal noe 

meldes videre til MVU?  

• Fra FAU: Endring av nye taxirutiner i kommunen?  Et punkt: Beltebruk, trygghetspunkt i 

forhold til 2- punkts og 3 punkts sele, det er ikke noe nytt i denne saken. Hvordan er dette 

nasjonalt og lokalt nå? Er det muligheter for å utarbeide lokale retningslinjer? Det jobbes 

med dette. Lene Langemyr undersøker dette videre.  

• Fra FAU: Drosjeskyssen er ute på anbud, foreldrene er avhengig av faste sjåfører. 

Samkjøring i taxi er et godt prinsipp ift økonomi. Enkelte ganger kjører elevene alt for lenge 

i taxien, og det oppleves som om elevene ofte kommer for seint hjem.  

• Fra FAU: Ang. saken om å likestille refusjonsordningene til skolelever med 

kostnadskrevende tjenester tilsvarende som innen helse.  Lene Langemyr informerte om at 

nå ligger denne saken allerede i Stortingsgruppen for utregning av kostnadsforslag. Det 

nytter å jobbe.  

 

Ny dato for neste møte, blir avtalt senere.  

 

Referent: Ann-Kristin Vaksdal Aas. 

 

 

Tillegg til referatet som avklaring på punkter tatt opp i møtet. 

Sak 2 Forskrift om skoleregler og skoledemokrati 

• Forskriften åpner for at det kan gis anledning til bruk av mobiltelefon i undervisningen. 

• Forskriften regulerer ikke bruk av mobiltelefon til og fra skolen, så slik bruk er helt greit så 

sant det ikke er snakk om å ta bilder eller filme medelever. 

• I høringsrunden ba Langemyr skole og ressurssenter om at det ble tatt inn en formulering 

for å ivareta elever som ikke har forutsetninger til å forstå eller følge reglementet slik det er 

forventet. Dette er dessverre ikke tatt med i den sentrale behandlingen. Men §3 gir rektor 

rett til å vedta nødvendige tilleggsbestemmelser ut fra lokale forhold. Dette vil bli gjort i 

samarbeid med elevråd og FAU innen sommerferien 2025. 

 

Sak 3 Informasjon fra skolen 

• Overtallighetsprosessen har dessverre trukket ut sentralt i kommunen, men onsdag 7/5 ble 

utlysningene på miljøveileder og miljøarbeider lagt ut. Skolen gjennomfører en rask, men 

formell prosess på disse ansettelsene for å ivareta nødvendig kompetanse. 

• FAU har etterspurt klasselister og informasjon når ansatte er syke. Vi beklager at vi ikke har 

gitt FAU direkte svar.  
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o Klasselister er avhengig av tillatelse fra hver av de foresatte, og er et punkt vi 

ønsker å bli bedre på, med raskere avklaring i hver klasse hver høst. Slik det er nå 

drar prosessen så langt ut i tid, at klasselister ikke blir distribuert. Andre tekniske 

løsninger ligger ikke i det skoleadministrative systemet Grimstad kommune bruker, 

og dette må eventuelt tas med i en neste anbudsrunde.  

o Informasjon om syke ansatte ligger i skjæringspunkt mellom taushetsplikt og 

opplysningsplikt. Skolen skal informere om vesentlig fravær og hvordan dette er 

erstattet. Det er ulikt hva hvert enkelt hjem ønsker av informasjon, og skolen 

vurderer behovet i hvert enkelt tilfelle. I noen tilfeller ønskes mer informasjon enn 

skolen vurderer som relevant å gi. I andre tilfeller burde vi gitt mer informasjon enn 

det faktisk ble gitt. I samarbeid med det enkelte hjem må vi finne et godt nivå på 

dette. 

Sak 4 Eventuelt 

• Møtet med eierkommunene ble gjennomført med kommunalsjefene i Grimstad, Birkenes og 

Lillesand. Møtet var et grunnlag for to oppdrag fra kommunestyret i Grimstad og en 

henvendelse fra kommunestyret i Froland. Kommunalsjef Anne-Grete Glemming utformer 

svar til kommunestyret i Grimstad, og avklarer videre med rådgiver oppvekst Erik Songe-

Møller i Froland kommune. Sakene behandles derfor videre politisk, og det er derfor ikke 

utarbeidet referat fra møtet ut fra hva vi er kjent med. Det ble ikke diskutert hvorvidt sakene 

bør til MVU eller FAU ved Langemyr skole og ressurssenter før dette. 

• Spørsmål om endring av taxirutiner i kommunen, spesielt når det gjelder sikring av 

rullestolbrukere. Innspillene som er sendt via assisterende kommunalsjef har ikke ført til 

endring i trafikksikkerhetsplanen. Kommunen har ikke myndighet for hva fylkeskommunen 

bestemmer angående skoleskyssen, de følger nasjonale regler. Nasjonalt er det ingen 

endringer. Lene Langemyr har gitt tilbakemelding om at kommunalsjef Anne-Grete 

Glemming ikke hadde fått henvendelse ang 3-punktssele og at hun ba om å få det på nytt. 

Anne-Grete er muntlig orientert tidligere om de nasjonale reglene med dispensasjon for 

drosjer til å bruke 2-punktsseler for rullestolbrukere, mens privatbiler har krav om 3-

punktsseler. Hun skal også være orientert om SU sitt innspill til trafikksikkerhetsplanen 

sendt assisterende kommunalsjef. Skolen vurderer at det er fortsatt behov for nasjonalt 

arbeid for å endre regelverket. Skolen praktiserer tillatelser fra det enkelte hjem dersom det 

i et svært begrensete omfang er behov for transport til/fra aktiviteter i skole/SFO med 

privatbil, drosje eller rutebuss. Det følges da nasjonale regler. 

• Anbudsrunden til Agder fylkeskommune på skoleskyss følger nasjonale retningslinjer og 

må gjennomføres. Skolen er tydelig på behovet for faste sjåfører og opplever å bli hørt på 

dette i svært stor grad. Samkjøringsprinsippet følges, og det er drosjeselskapene som 

setter opp ruter, som oftest i samarbeid med skolen. Bruksmønsteret til hver elev i SFO vil 

påvirke hvor lenge kjøreturen vil ta. Vesentlige avvik fra det avtalte må meldes til skolen, 

som melder videre til drosjesentral og eventuelt AKT. 

 


